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Vorbasse Lokalråd 
 

  

Ugedag: Torsdag Dato: 27.08.2015 Fra: 18.30 Til: 21.30 

Mødested: Arne Spangfort Christensen, Bøgevej 

Deltagere:  
Stine Høgholt, Charlotte Fyhn Milland, Lars Okholm, Erik Nielsen, Ole Gram, Arne Spangfort Chri-

stensen, Jørn Poulsen 

Evt. andre deltagere:  

Evt. fraværende:  

Referent: Charlotte Fyhn Milland 

De grå felter er mødereferat. 

 

Dagsorden: 
 

 

1. Gennemgang af referat fra sidste møde 

 Referat er gennemgået. 

2. Velkomstkurv status 

 Vi har en liste på 8 stk. kurve der skal omdeles, de nye regler for kurven, hvor 3 års-reglen, blandt 

andet bliver afskaffet, sørger Erik for at kommer på vores hjemmeside. 

3. Vorbasse.dk – status på opdatering 
 Siderne skal gennemgås, og dette vil ske på en foreningsaften i samarbejde med Jeppe Donslund, 

Erik tager fat i Jeppe, om hvornår dette kan blive arrangeret til. 

4. LAG projekter som lokalrådet kan søge midler til 

 Der er næsten en million tilbage for 2015. Vi ønsker at søge til et projekt med shelters og bål/grill 

sted. Placeringen skal være ved søen på vores nye grønne hjertesti. Stine og Ole vil tage kontakt til 

Merethe Juul Thysen, som kan fortælle noget om mulighederne for at søge. 

Vi vil opfordre erhvervslivet og andre iværksættere til at undersøge mulighederne for at søge af 

LAG-midlerne. 

 5. Billund kommunes Landdistriktspolitik 

 Den nye landdistriktspolitik, skal vi hver i sær kikke igennem til næste møde, da denne skal drøftes. 

6. Logo & brevpapir 

 Ole Gram undersøger mulighederne og tager kontakt til Mette Voldmester. 

7. Nyt fra Landdistriktsråd 

 Ole Gram har været til et møde. Der er to ansøgninger, der er 1 fra Vorbasse og der er 1 fra Hejn-

svig. Der blev på mødet også snakket strategier for landdistriktsrådet. 

8. Nyt fra koordinationsudvalg 

 Sundhedshus: der er indkaldt til møde med lægerne, repræsentanter fra lokalrådet, koordinations-

udvalget, medlemmer fra region, og kommunens social- og sundhedsudvalg, i sparekassen den 21. 

september, hvor man håber på at sætte gang i processen med at etablere et sundhedshus i Vorbas-

se. Der har været omtale i avisen om sundhedshuset, og efterfølgende har der været en henvendel-

se fra en fysioterapeut, som er interesseret i projektet. 

Byfornyelsen: der er bevilliget 1,93 millioner fra staten til områdefornyelse i Vorbasse. Bevillingen 

er dog betinget af, at Billund kommune bevilger det dobbelte beløb til projektet. Vi håber at byrå-

det vil se positivt på at bevilge penge til projektet og at det evt. kan nå at komme med i budgettet 

for 2016. 

9. Hjertestarter projekt 

 Ole og Stine har været til et arrangement med Trygfonden, der tilbyder en hjertestarter og kursus i 

førstehjælp, vi siger ja tak til at være med. Jørn er kontaktperson på projektet, Stine sørger for 

tilmeldelsen. Vi udbyder på vorbasse.dk, at der bliver et kursus for 16 pers. som man har mulighed 

for at tilmelde sig til, kurset vil være gratis for de tilmeldte.  

10. 6623 rundt 
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 Vi har fået positiv feedback på det indsendte omkring stisystem-spillet udsendt af Billund kommu-

ne. 

Vi har vendt løst og fast. 

11.  Næste møde 

 Lokalrådsmøde torsdag den 15. oktober hos Lars 

12. Evt. 

  

 

 


